

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT7312020

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT		
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER AND CHANGE OF NAME		
EFFECTIVE DATE:	08/20/2020		
CONVEYING PARTY DATA			
Name		Execution Date	
BYSTRONIC LENHARDT GMBH		08/20/2020	
NEWLY MERGED ENTITY DATA			
Name		Execution Date	
GLASTON GERMANY GMBH		08/20/2020	
MERGED ENTITY'S NEW NAME (RECEIVING PARTY)			
Name:	GLASTON GERMANY GMBH		
Street Address:	KARL-LENHARDT STRASSE 1-9		
City:	NEUHAUSEN		
State/Country:	GERMANY		
Postal Code:	75242		
PROPERTY NUMBERS Total: 2			
Property Type	Number		
Application Number:	16948589		
Application Number:	16017245		
CORRESPONDENCE DATA			
Fax Number:	(310)887-1334		
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>			
Phone:	3108871333		
Email:	jcf@hdmnlaw.com		
Correspondent Name:	MARC G. MARTINO		
Address Line 1:	10900 WILSHIRE BLVD.		
Address Line 2:	SUITE 300		
Address Line 4:	LOS ANGELES, CALIFORNIA 90024		
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	TWEL-21581 & 20820-CON		
NAME OF SUBMITTER:	MARC G. MARTINO		
SIGNATURE:	/Marc G. Martino, Reg. No. 65695/		
DATE SIGNED:	05/03/2022		

Total Attachments: 15

source=English_Trans_Commercial_Register#page1.tif

source=English_Trans_Commercial_Register#page2.tif

source=English_Trans_Commercial_Register#page3.tif

source=English_Trans_Commercial_Register#page4.tif

source=English_Trans_Commercial_Register#page5.tif

source=English_Trans_Commercial_Register#page6.tif

source=English_Trans_Commercial_Register#page7.tif

source=BW-Mannheim_HRB_501024_Chronologischer_Abdruck-20220127143345#page1.tif

source=BW-Mannheim_HRB_501024_Chronologischer_Abdruck-20220127143345#page2.tif

source=BW-Mannheim_HRB_501024_Chronologischer_Abdruck-20220127143345#page3.tif

source=BW-Mannheim_HRB_501024_Chronologischer_Abdruck-20220127143345#page4.tif

source=BW-Mannheim_HRB_501024_Chronologischer_Abdruck-20220127143345#page5.tif

source=BW-Mannheim_HRB_501024_Chronologischer_Abdruck-20220127143345#page6.tif

source=BW-Mannheim_HRB_501024_Chronologischer_Abdruck-20220127143345#page7.tif

source=BW-Mannheim_HRB_501024_Chronologischer_Abdruck-20220127143345#page8.tif

Entry No.	a) Company name b) Headquarters, subsidiary, local business address, person authorized to receive, branches c) Object of the company	Initial investment or original capital	a) General rules of representation b) Managing board, governing body, managing directors, personally-liable partners, chief executives, authorized representatives, and special rights of representation	Proxy	a) Legal form, founding date, articles of incorporation, or articles of association b) Other legal relationships	a) Date of entry b) Comments
1	2	3	4	5	6	7
1	a) Lenhardt Maschinenbau GmbH b) Neuhausen c) The manufacture and distribution of machinery and equipment for the treatment and processing of glass, sheet metal or other planar material, in particular insulating glass, the manufacture and distribution of application systems for industrial applications as well as undertaking all legal transactions relating therewith.	4.000.000,00 DEM	a) If only one chief executive has been appointed, this individual shall be the sole representative. If multiple chief executives have been appointed, the company shall be represented jointly by two chief executives, or by one chief executive together with an authorized representative having proxy. The right to sole and exclusive representation may be granted. b) Chief executive: Honegger, Rolf, Zofingen/Schweiz, *16.03.1957 right of sole representation. Chief executive: Schmitt, Bernhard, Freigericht, *27.02.1958 authorized to contract in the name of the company with himself in his own name or as representative of a third party.	Single proxy: Feller, Kurt, Pforzheim Joint proxy together with a chief executive or another authorized representative having proxy: Dr. Daniel, Christian, Hildrathausen, *10.05.1959 Heim, Martin, Ludwigsburg, *02.01.1965 Wuchter, Jürgen, Böblingen, *15.11.1968 Voll, Jürgen, Liebenzell, *03.01.1958 Shen, Jin Carsten, Eppelheim, *25.02.1963	a) Limited liability company Articles of association dated 22.12.1978, most recently modified on 23.12.1998	a) 07/08/2006 Lüderitz b) This page has been modified so it can be processed electronically, and it replaces the previous register page. Released on 07/08/2006. Date of first entry: 08.03.1979
2			b) Appointed as chief executive: Jakob, Richard, Schöftland/Schweiz, *10.12.1950 authorized to contract in the name of the company with himself in his own name or as representative of a third party. No longer chief executive: Honegger, Rolf, Zofingen/Schweiz, *16.03.1957			a) 13.06.2007 Kautzmann
3				Proxy expired: Heim, Martin, Ludwigsburg, *02.01.1965 Proxy expired: Shen, Jin Carsten, Eppelheim, *25.02.1963		a) 08.05.2008 Kautzmann

Entry No.	a) Company name b) Headquarters, subsidiary, local business address, person authorized to receive, branches c) Object of the company	Initial investment or original capital	a) General rules of representation b) Managing board, governing body, managing directors, personally-liable partners, chief executives, authorized representatives, and special rights of representation	Proxy	a) Legal form, founding date, articles of incorporation, or articles of association b) Other legal relationships	a) Date of entry b) Comments
1	2	3	4	5	6	7
4	a) <u>Name changed, now:</u> <u>Bystronic Lenhardt GmbH</u> b) Business address: Karl-Lenhardt-Straße 1-9, 75242 Neutrausen				a) The shareholder meeting of 15.12.2008 has decided the change of the articles of association in § 1 (name, seat)	a) 18.12.2008 Kautzmann
5				Proxy expired: Feiler, Kurt, Pforzheim, *15.02.1944		a) 09.03.2009 Kautzmann
6					b) A profit/loss agreement was entered on 21.12.2011 with "Conzezia Holding Deutschland AG", Leverkusen (Köln District Court HRB 49600), effective on 01.01.2012, which was approved by the shareholder meeting on 21.12.2011. Reference is made to the documents (inter-company agreement and approval resolutions) filed with the court.	a) 23.12.2011 Adam
7			b) No longer chief executive: Schnitt, Bernhard, Freigericht, *27.02.1958			a) 02.01.2013 Kautzmann
8	c) Object of the company changed, now: The manufacture and distribution of machinery and equipment for the treatment and processing of glass, sheet metal or other planar material, in particular insulating glass, the manufacture and distribution of application systems for industrial applications.	2.050.000,00 EUR	a) General rules of representation changed, now: If only one chief executive has been appointed, this individual shall be the sole representative. If multiple chief executives have been appointed, the company shall be represented jointly by two chief executives, or by one chief executive together with an authorized representative having proxy. b) Power of representation changed for chief executive: Jakob, Richard, Schörland/Schweiz, *10.12.1950 authorized to contract in the name of the company with himself as a representative of a third party.	<u>Joint proxy together with a chief executive or another authorized representative having proxy:</u> Loel, Tilmann, Leverkusen, *30.07.1957 Randon, Thomas, Niederlenz/Schweiz, *28.09.1958	a) The shareholder meeting of 13.12.2012 has decided the amendment of the articles of association: in particular in § 2 (object of the company), § 3 (original capital) and § 5 -now §6- (representation). The original capital was changed over to euro by decision of the shareholder meeting of 13.12.2012. The original capital was increased by decision of the shareholder meeting of the same day to 2,050,000.00 EUR.	a) 04.03.2013 Kautzmann

Entry No.	a) Company name b) Headquarters, subsidiary, local business address, person authorized to receive, branches c) Object of the company	Initial investment or original capital	a) General rules of representation b) Managing board, governing body, managing directors, personally-liable partners, chief executives, authorized representatives, and special rights of representation	Proxy	a) Legal form, founding date, articles of incorporation, or articles of association b) Other legal relationships	a) Date of entry b) Comments
1	2	3	4	5	6	7
9			b) Appointed as chief executive: Bedner, Bernd, Herzogenaurach, *04.01.1966 authorized to contract in the name of the company with himself in his own name or as a representative of a third party.			a) 02.04.2013 Kautzmann
10			b) Power of representation changed for chief executive: Bedner, Bernd, Herzogenaurach, *04.01.1966 authorized to contract in the name of the company with himself as a representative of a third party. Appointed as chief executive: Rudloff, Michael, Leonberg, *21.08.1960 authorized to contract in the name of the company with himself as a representative of a third party. No longer chief executive: Jakob, Richard, Schöffland/Schweiz, *10.12.1950	Proxy expired: Dr. Daniel, Christian, Hildrithausen, *10.05.1959		a) 23.07.2013 Kautzmann
11			b) Appointed as chief executive: Dr. Schneider, Burchard Claudius, Illertissen, *26.12.1965 authorized to contract in the name of the company with himself as a representative of a third party.			a) 11.02.2014 Kautzmann
12					b) The company (entirely taken over) was merged (merger for incorporation) according to the merger agreement of 12.12.2013 and the meeting decisions of the involved entities of 12.12.2013 with the limited liability company "Bysitronic Armatec GmbH", Gunzenhausen (Ansbach District Court HRB 922). Reference is made to the documents filed with the court.	a) 07.03.2014 Kautzmann

Entry No.	a) Company name b) Headquarters, subsidiary, local business address, person authorized to receive, branches c) Object of the company	Initial investment or original capital	a) General rules of representation b) Managing board, governing body, managing directors, personally-liable partners, chief executives, authorized representatives, and special rights of representation	Proxy	a) Legal form, founding date, articles of incorporation, or articles of association b) Other legal relationships	a) Date of entry b) Comments
1	2	3	4	5	6	7
13			b) No longer chief executive: Bedner, Bernd, Herzogenaurach, *04.01.1966	Joint proxy together with a chief executive or another authorized representative having proxy: Hoch, Tobias, Kelmstedt, *09.12.1973		a) 08.04.2014 Kautzmann
14				Proxy expired: Wuchter, Jürgen, Böblingen, *15.11.1968		a) 10.09.2014 Kautzmann
15					a) The shareholder meeting of 18.12.2014 has decided the change of the articles of the association in § 8 (optional advisory board). b) The profit/loss agreement of 21.12.2011 between the company and "Conzela Holding Deutschland AG" Leverkusen (Köln District Court HRB 49600) was amended on 24.11.2014/ 08.12.2014. The shareholder meeting has approved the amendment on 08.12.2014. Reference is made to the documents filed with the court.	a) 12.12.2014 Kautzmann
16					a) The shareholder meeting of 24.06.2019 has decided the change of the articles of association in § 9 (financial year, annual financial statement, management report, appropriation of profits).	a) 07.01.2015 Adam
17				Proxy expired: Voll, Jürgen, Liebenzell, *03.01.1958		a) 25.02.2015 Prellwitz
18			b) No longer chief executive: Rudloff, Michael, Leonberg, *21.08.1960	Joint proxy together with a chief executive or another authorized representative having proxy: Egetenmayer, Holger, Aalen, *14.05.1967 Ruhnau, Barbara, geb. Leyhausen, Heidelberg, *31.05.1968 Walz, Dietmar, Steinenbronn, *05.01.1960		a) 28.10.2016 Kautzmann
				Proxy expired: Hoch, Tobias, Kelmstedt, *09.12.1973		

Entry No.	a) Company name b) Headquarters, subsidiary, local business address, person authorized to receive, branches c) Object of the company	Initial investment or original capital	a) General rules of representation b) Managing board, governing body, managing directors, personally-liable partners, chief executives, authorized representatives, and special rights of representation	Proxy	a) Legal form, founding date, articles of incorporation, or articles of association b) Other legal relationships	a) Date of entry b) Comments
1	2	3	4	5	6	7
19				<u>Joint proxy together with a chief executive or another authorized representative having proxy:</u> <u>Schauland, Gerhard, Münster, *12.10.1984</u>		a) 26.07.2017 Fries
20			b) Appointed as chief executive: Mayr, Jens, Aichhal, *04.07.1974 authorized to contract in the name of the company with himself as a representative of a third party	<u>Proxy expired:</u> <u>Ruhnau, Barbara, geb. Leyhausen,</u> <u>Heidelberg, *31.05.1968</u>		a) 19.12.2017 Kautzmann
21				Joint proxy together with a chief executive or another authorized representative having proxy: Treuner, Kai Peter, Pfotzheim, *03.05.1970 Schröd, Marcus, Tiefenbrunn, *31.12.1980		a) 31.01.2019 Wolter
22					a) The shareholder meeting of 13.03.2019 has decided the change of the articles of association in § 9 (financial year, annual financial statement, management report, appropriation of profits).	a) 14.03.2019 Wolter
23					b) The profit/loss agreement between the company and "Conzela Holding Deutschland AG", Leverkusen (Köln District Court HRB 49600) entered on 21.12.2011 and amended on 24.11.2014/08.12.2014 was terminated on 13.03.2019/ 18.03.2019. Reference is made to the documents filed with the court.	a) 02.04.2019 Falzone

Entry No.	a) Company name b) Headquarters, subsidiary, local business address, person authorized to receive, branches c) Object of the company	Initial investment or original capital	a) General rules of representation b) Managing board, governing body, managing directors, personally-liable partners, chief executives, authorized representatives, and special rights of representation	Proxy	a) Legal form, founding date, articles of incorporation, or articles of association b) Other legal relationships	a) Date of entry b) Comments
1	2	3	4	5	6	7
24					b) Corrected ex officio because of typographical error. The profit/loss agreement between the company and "Conzuela Holding Deutschland AG", Leverkusen (Köln District Court HRB 49600) entered on 21.12.2011 and amended on 24.11.2014/08.12.2014 was terminated on 18.03.2019/ 28.03.2019. Reference is made to the documents filed with the court.	a) 04.04.2019 Falzone
25				Proxy expired: Loel, Tilmann, Leverkusen, *30.07.1957 Proxy expired: Randon, Thomas, Niederlenz/Schweiz, *28.09.1958 Proxy expired: Schauband, Gerhard, Münster, *12.10.1964		a) 23.04.2019 Wolter
26					a) The shareholder meeting of 30.04.2019 has decided the change of the articles of association in § 3 (original capital, company shares).	a) 07.05.2019 Wolter
27			b) No longer chief executive: Dr. Schneider, Burghard Claudius, Illertissen, *26.12.1965			a) 12.08.2019 Falzone
28					a) The shareholder meeting of 03.12.2019 has decided the change of the articles of association in § 3 (original capital, company shares), § 6 (representation) and § 9 (financial year, annual financial statement, management report, appropriation of profits).	a) 05.12.2019 Wolter

Entry No.	a) Company name b) Headquarters, subsidiary, local business address, person authorized to receive, branches c) Object of the company	Initial investment or original capital	a) General rules of representation b) Managing board, governing body, managing directors, personally-liable partners, chief executives, authorized representatives, and special rights of representation	Proxy	a) Legal form, founding date, articles of incorporation, or articles of association b) Other legal relationships	a) Date of entry b) Comments
1	2	3	4	5	6	7
29			b) Appointed as chief executive: Koivumäki, Sasu Artturi, Leinfelden- Echterdingen, *19.02.1974 authorized to contract in the name of the company with himself in this own name or as a representative of a third party			a) 14.05.2020 Kretzler
30	a) Name changed, now: Glaslon Germany GmbH				a) The shareholder meeting of 20.08.2020 has decided the change of the articles of association in § 1 (name, seat). b) The company (entily taking over) was merged (merger for incorporation) according to merger agreement of 20.08.2020 and the meeting decisions of the involved entitles of 20.08.2020 with the limited liability company "Glaslon Germany GmbH", Nürnberg (Nürnberg District Court HRB 29644). Reference is made to the documents filed with the court.	a) 08.10.2020 Wolter

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) Lenhardt Maschinenbau GmbH b) Neuhausen c) Die Herstellung und der Vertrieb von Maschinen und Anlagen für die Behandlung und Bearbeitung von Glas, Blech oder anderen flächigen Materialien, insbesondere Isolierglas, die Herstellung und der Vertrieb von Applikationssystemen für industrielle Anwendungen sowie die Vornahme aller damit im Zusammenhang stehenden Rechtsgeschäfte.	4.000.000,00 DEM	a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, vertritt er allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, vertreten zwei gemeinsam oder ein Geschäftsführer mit einem Prokuristen. Einzelvertretungsbefugnis kann erteilt werden. b) Geschäftsführer: Honegger, Rolf, Zöfingen/Schweiz, *16.03.1957 einzelvertretungsberechtigt. Geschäftsführer: Schmitt, Bernhard, Freigericht, *27.02.1958 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.	Einzelprokura: Feiler, Kurt, Porzheim Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Dr. Daniel, Christian, Hildrizhausen, *10.05.1959 Heim, Martin, Ludwigsburg, *02.01.1965 Wuchter, Jürgen, Boblingen, *15.11.1968 Voll, Jürgen, Liebenzell, *03.01.1958 Shen, Jin, Carsten, Eppelheim, *25.02.1963	a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 22.12.1978 zuletzt geändert am 23.12.1998	a) 07.08.2006 Lüdenitz b) Dieses Blatt ist zur Fortführung auf E1 umgeschrieben und dabei an die Seite des bisherigen Registerblattes getreten. Freigegeben am 07.08.2006. Tag der ersten Eintragung: 08.03.1979
2			b) Bestellt als Geschäftsführer: Jakob, Richard, Schöffland/Schweiz, *10.12.1950 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Nicht mehr Geschäftsführer: Honegger, Rolf, Zöfingen/Schweiz, *16.03.1957			a) 13.06.2007 Kautzmann
3				Prokura erloschen: Heim, Martin, Ludwigsburg, *02.01.1965 Prokura erloschen: Shen, Jin, Carsten, Eppelheim, *25.02.1963		a) 08.05.2008 Kautzmann
4	a) Firma geändert, nun: Bystronic Lenhardt GmbH				a) Die Gesellschaftenversammlung vom 15.12.2008 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 (Firma, Sitz) beschlossen.	a) 18.12.2008 Kautzmann

PATENT

REEL: 059851 FRAME: 0086

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bereinigungen
1	2	3	4	5	6	7
	b) Geschäftsanschrift: Karl-Lenhard-Straße 1 - 9, 75242 Neuhausen					
5				Prokura erloschen: Feiler, Kurt, Pforzheim, *15.02.1944		a) 09.03.2009 Kautzmann
6					b) Mit der "Conzzela Holding, Deutschland AG", Leverkusen (Amtsgericht Köln HRB 49800) wurde am 21.12.2011 ein Gewinnabführungsvertrag mit Wirkung ab 01.01.2012 abgeschlossen, dem die Gesellschafterversammlung am 21.12.2011 zugestimmt hat. Auf die bei Gericht eingereichten Urkunden (Unternehmensvertrag und Zustimmungsbeschlüsse) wird Bezug genommen.	a) 23.12.2011 Adam
7			b) Nicht mehr Geschäftsführer: Schmitt, Bernhard, Freigericht, *27.02.1958			a) 02.01.2013 Kautzmann
8	c) Gegenstand geändert, nun: Die Herstellung und der Vertrieb von Maschinen und Anlagen für die Behandlung und Bearbeitung von Glas, Blech oder anderen flächigen Materialien, insbesondere Isolierglas, die Herstellung und der Vertrieb von Applikationssystemen für industrielle Anwendungen.	2.050.000,00 EUR	a) Allgemeine Vertretungsregelung geändert, nun: Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, vertritt er allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, vertreten zwei gemeinsam oder ein Geschäftsführer mit einem Prokuristen. b) Vertretungsbefugnis geändert bei Geschäftsführer: Jakob, Richard, Schöffland/Schweiz, *10.12.1950 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.	Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Loef, Tillmann, Leverkusen, *30.07.1957, Randon, Thomas, Niederflenz/Schweiz, *28.09.1958	a) Die Gesellschafterversammlung vom 13.12.2012 hat die Neufassung des Gesellschaftsvertrages beschlossen, insbesondere geändert wurden § 2 (Gegenstand des Unternehmens), § 3 (Stammkapital) und § 5 -jetzt § 6- (Vertretung). Durch Beschluss der Gesellschafterversammlung vom 13.12.2012 ist das Stammkapital auf Euro umgestellt. Das Stammkapital ist durch Beschluss der Gesellschafterversammlung vom gleichen Tag auf 2.050.000,00 EUR erhöht.	a) 04.03.2013 Kautzmann
9			b) Bestellt als			a) 02.04.2013

PATENT

REEL: 059851 FRAME: 0087

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
			Geschäftsführer: Bedner, Bernd, Herzogenaurach, *04.01.1966, mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.			Kautzmann
10			b) Vertretungsbefugnis geändert bei Geschäftsführer: Bedner, Bernd, Herzogenaurach, *04.01.1966, mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Bestellt als Geschäftsführer: Rudloff, Michael, Leonberg, *21.08.1960, mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Nicht mehr Geschäftsführer: Jakob, Richard, Schöfland/Schweiz, *10.12.1950	Prokura erloschen: Dr. Daniel, Christian, Hildrizhausen, *10.05.1959		a) 23.07.2013 Kautzmann
11			b) Bestellt als Geschäftsführer: Dr. Schneider, Burghard Claudius, Illertissen, *26.12.1965, mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.			a) 11.02.2014 Kautzmann
12					b) Mit der Gesellschaft (übernehmender Rechtsträger) ist aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 12.12.2013 und der Versammlungsbeschlüsse der beteiligten Rechtsträger	a) 07.03.2014 Kautzmann

PATENT

REEL: 059851 FRAME: 0088

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
					vom 12.12.2013 die Gesellschaft mit beschränkter Haftung "Bystronic Armatec GmbH", Gunzenhausen (Amtsgericht Ansbach HRB 922) verschmolzen (Verschmelzung zur Aufnahme). Auf die bei Gericht eingereichten Urkunden wird Bezug genommen.	
13			b) Nicht mehr Geschäftsführer: Beckner, Bernd, Herzogenaurach, *04.01.1966, Hoch, Tobias, Kelmstedt, *09.12.1973	Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Hoch, Tobias, Kelmstedt, *09.12.1973		a) 08.04.2014 Kautzmann
14				Prokura erloschen: Wuchter, Jürgen, Böblingen, *15.11.1968		a) 10.09.2014 Kautzmann
15					a) Die Gesellschafterversammlung vom 08.12.2014 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 8 (Fakultativer Beirat) beschlossen. b) Der zwischen der Gesellschaft und der "Conzzella Holding Deutschland AG", Leverkusen (Amtsgericht Köln, HRB 49800) am 21.12.2011 abgeschlossene Gewinnabführungsvertrag wurde am 24.11.2014/ 08.12.2014 geändert. Die Gesellschafterversammlung hat der Änderung am 08.12.2014 zugestimmt. Auf die bei Gericht eingereichten Urkunden wird Bezug genommen.	a) 12.12.2014 Kautzmann
16					a) Die Gesellschafterversammlung vom 18.12.2014 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 9 (Geschäftsjahr, Jahresabschluss, Lagebericht, Ergebnisverwendung) beschlossen.	a) 07.01.2015 Adam
17				Prokura erloschen: Volle, Jürgen, Liebenzell, *03.01.1958		a) 25.02.2015 Prellwitz

PATENT

REEL: 059851 FRAME: 0089

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bermerkungen
1	2	3	4	5	6	7
18			b) Nicht mehr. Geschäftsführer: Rudloff, Michael, Leonberg, *21.08.1960	Gesamprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Egelenmayer, Holger, Aalen, *14.05.1967 Ruhnuu, Barbara, geb. Leyhausen, Heidelberg, *31.05.1968 Walz, Dietmar, Steinbrunn, *05.01.1960 Prokura erloschen: Hoch, Tobias, Kelmstedt, *09.12.1973		a) 28.10.2016 Kautzmann
19			Gesamprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Schauland, Gerhard, Münster, *12.10.1964			a) 26.07.2017 Fries
20			b) Bestellt als Geschäftsführer: Mayr, Jens, Aichtal, *04.07.1974 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.	Prokura erloschen: Ruhnuu, Barbara, geb. Leyhausen, Heidelberg, *31.05.1968		a) 19.12.2017 Kautzmann
21				Gesamprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Treuner, Kai Peter, Pforsheim, *03.05.1970 Schrod, Marcus, Tiefenbrunn, *31.12.1980		a) 31.01.2019 Wolter
22					a) Die Gesellschafterversammlung vom 13.03.2019 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 9 (Geschäftsjahr, Jahresabschluss, Lagebericht, Ergebnisverwendung) beschlossen.	a) 14.03.2019 Wolter
23					b)	a)

PATENT

REEL: 059851 FRAME: 0090

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bereinigungen
1	2	3	4	5	6	7
					Der zwischen der Gesellschaft und der "Conzezia Holding Deutschland AG", Leverkusen (Amtsgericht, Amtsgericht Köln, HRB 49600) am 21. 12.2011 abgeschlossene und am 24.11.2014/08.12.2014 geänderte Gewinnabführungsvertrag wurde am 13.03.2019/18.03.2019 aufgehoben. Auf die bei Gericht eingereichten Urkunden wird Bezug genommen.	02.04.2019 Falzone
24					b) Wegen Schreibfehlers vom Amts wegen berichtigt Der zwischen der Gesellschaft und der "Conzezia Holding Deutschland AG", Leverkusen (Amtsgericht, Amtsgericht Köln, HRB 49600) am 21.12.2011 abgeschlossene und am 24.11/08.12.2014 geänderte Gewinnabführungsvertrag wurde am 18.03.2019/28.03.2019 aufgehoben. Auf die bei Gericht eingereichten Urkunden wird Bezug genommen.	a) 04.04.2019 Falzone
25				Prokura erloschen: Loef, Tillmann, Leverkusen, *30.07.1957 Prokura erloschen: Randon, Thomas, Niederlenz/Schweiz, *28.09.1958 Prokura erloschen: Schauland, Gerhard, Münster, *12.10.1964		a) 23.04.2019 Wolter
26					a) Die Generalversammlung vom 30.04.2019 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 3 (Stammkapital, Geschäftsanteile) beschlossen.	a) 07.05.2019 Wolter

PATENT

REEL: 059851 FRAME: 0091

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintrag b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
27			b) Nicht mehr Geschäftsführer: Dr. Schneider, Burghard Claudius, Illertissen, *26.12.1965			a) 12.08.2019 Falzone
28					a) Die Gesellschafterversammlung vom 03.12.2019 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 3 (Stammkapital, Geschäftsanteile), § 6 (Vertretung) und § 9 (Geschäftsjahr, Jahresabschluss, Lagebericht, Ergebnisverwendung) beschlossen.	a) 05.12.2019 Wolter
29			b) Bestellt als Geschäftsführer: Kolymnaki, Sasu Artur, Leinfelden- Echterdingen, *19.02.1974 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.			a) 14.05.2020 Kretzler
30	a) Firma geändert; nun: Glaslon Germany GmbH				a) Die Gesellschafterversammlung vom 20.08.2020 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 (Firma, Sitz) beschlossen. b) Mit der Gesellschaft (übernehmender Rechtsträger) ist aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 20.08.2020 und der Versammlungsbeschlüsse der beteiligten Rechtsträger vom 20.08.2020 die Gesellschaft mit beschränkter Haftung "Glaslon Germany GmbH", Nürnberg (Amtsgericht Nürnberg HRB 29644) verschmolzen (Verschmelzung zur Aufnahme). Auf die bei Gericht eingereichten Urkunden wird Bezug genommen.	a) 08.10.2020 Wolter

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintrag b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7

PATENT

REEL: 059851 FRAME: 0093

RECORDED: 05/03/2022